
Uprostřed prázdnin …..
vychází další číslo našeho zpravodaje. Děti se nám již
vrátily z Kletečné, pouť máme rovněž za sebou, a před
námi je ještě celá řada dlouhých letních dní. Přála bych
Vám  i  sobě,  aby  se  letošní  prázdniny  vydařily,
abychom se mohli koupat, mohli navštěvovat kulturní
památky v  okolí  nebo se  vydali  po stopách kocoura
Mikeše na nově vybudovaných turistických stezkách.
Slosovací plánky s vyznačenou trasou jsou k dispozici
na  obecním  úřadě.  Přála  bych  nám  všem,  aby  se
zlepšila kvalita stravování v naší obci, aby v nočních
hodinách  nedocházelo  k  rušení  nočního  klidu.   V
současné době se  začíná projevovat  velký problém s
parkováním vozidel u jednotlivých provozoven, neboť
zejména  v  noci  při  odjíždění  působí  rušivě  při
startování  těsně  pod  okny sousedních  domů.  Ještě  v
letošním  roce  by se  mělo  vybudovat  parkoviště  pod
DFA a  omezit  parkování  v  těsné  blízkosti  domů na
náměstí rozšiřováním zeleně. Uvidíme, zda to přinese
očekávaný efekt. Hezké léto Vám přeje
                                                                           J.Malá

Svoz nebezpečného odpadu
S  dostatečným  předstihem  připomínáme,  že

nebezpečný odpad bude v naší obci svážen 19.10.2005.
Do  té  doby  ještě  jednou  zveřejníme  tuto  informaci
včetně podrobného rozpisu. 

…......................................

SDH Ondřejov tímto děkuje panu Romanovi Čihákovi
za sponzorský dar v hodnotě 3000,-Kč pro zásahovou
jednotku  a  svému  členovu  Františku  Lánovi  za
vyprošťovací zařízení v hodnotě 6000,-Kč.

                              Za SDH Ondřejov Jan Novotný ml.

Z obecního úřadu......
Stočné pro rok 2005 bylo stanoveno na částku 13,-

Kč/m3, tj. stejně jako v minulém roce.
Opakovaně  si  dovolujeme  připomenout

ohleduplnost  při  používání  hlučných  sekaček  na  trávu,
cirkulárek a pod. Není snad nezbytné vydávat vyhlášku na
to,  co  by  mělo  být  naprosto  samozřejmostí,  totiž,  že
respektujeme  právo  našich  sousedů  na  nedělní  klid,
zejména dopoledne a po obědě a o svátcích. Nebo tomu tak
není a bezohlednost je nám vlastní?

Ropid  nám  zaslal  informaci  o  změnách  v  Tarifu
PID platných od 1.7.2005. Celý materiál je k nahlédnutí na
obecním  úřadě.  Na  jiném  místě  v  těchto  Ozvěnách  je
otisknuta část materiálu.

Na  obecním úřadě  jsou  k dispozici  nové  brožury
"Po stopách kocoura Mikeše" za 20,-Kč a Toulky krajem
Josefa  Lady  za  5,-Kč.  Připravují  se  nové  pohlednice
Ondřejova, snad je obdržíme ještě do konce prázdnin.

Připomínáme, že rozpis umístění kontejnerů v obci
je  uveden  na  úřední  desce  a  lze  si  ho  vyzvednout  na
obecním úřadě.

K dispozici  jsou  ještě  poslední  letecké  snímky
Ondřejova,  Turkovic,  Třemblat  a Lensedel.  Jeden snímek
stojí 290,-Kč.
 
Jak to vypadá s územním plánem

V  současné  době  leží  návrh  na  Krajském  úřadě  s
žádostí  o  rozhodnutí  rozporů mezi  obcí  a  MěÚ v Říčanech,
odborem životního  prostředí.  Jakmile  nám ho  Krajský  úřad
vrátí, budou provedeny poslední korektury (zejména  do map
musí  být  zakresleny  poslední  stavy  parcelace  v  obci)  a
následně  bude  předložen  ke  schválení  zastupitelstvu  obce.
Ukazuje se, že je nejvyšší čas mít schválený územní plán a to
zejména z toho důvodu, že v současné době nelze již plochy
pro zástavbu rozšiřovat. Po schválení pak bude možné měnit
územní plán v dílčích úsecích. Je však skutečností, že i když to
bude  pouze  část  lokality,  jedná  se  o  poměrně  nákladnou
záležitost, přesto to však bude schůdnější než řešit celé území
obce tj. včetně Třemblat a Turkovic. 

       O n d ř e j o v s k ý    o b č a s n í k                  vydání 28.7.2005



Změny v dani z nemovitostí
S  účinností  od  3.6.2005  bylo  zákonem  č.  217/2005  Sb.,
novelizováno ustanovení § 3 zákona č. 338/1992 Sb., o dani z
nemovitosti ve znění pozdějších předpisů.

V § 3 zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitosti, ve znění
zákona  č.  315/1993  Sb.,  zákona  č.  242/1994  Sb.,  zákona
65/2000 Sb., zákona  č. 492/2000 Sb., a zákona  č. 669/2004
Sb.,  se  za  odstavec 2 vkládá nový odstavec 3,  který
zní: 
(§3) Dohodne-li se vlastník pozemku s nájemcem pozemku, je
nájemce pozemku povinen ve zdaňovacích obdobích 2005 až
2007 včetně postupovat podle ustanovení § 3 odst..2 ve znění
účinném  do  31.12.2004,  v  takovém  případě  se  nájemce
pozemku považuje  za  poplatníka  daně  z  pozemku se  všemi
právy  a  povinnostmi  s  tím  souvisejícími.  Tuto  dohodu  je
nájemce  povinen  správci  daně  doložit  ve  lhůtě  pro  podání
daňového přiznání. Pro zdaňovací období roku 2005 tak musí
učinit ve lhůtě 150 dnů ode dne účinnosti tohoto odstavce.

Dosavadní odstavce 3 a 4 se označují jako odstavce 4 a 5.

Tato novela zákona o dani z nemovitosti umožňuje vlastníku a
nájemci  při  určení  osoby  poplatníka  daně  z  pronajatých
pozemků,  evidovaných  v  parcelách  katastru,  postupovat  ve
zdaňovacím období roku 2005 až 2007 podle právní úpravy
platné  do  konce  roku  2004.  V  praxi  se  jedná  zejména  o
případy, kdy nájemce má pronajaty pozemky od většího počtu
vlastníků (pronajímatelů)  a byl do zdaňovacího období roku
2004  poplatníkem  daně  z  pozemků.  Podle  novely  je  u
pozemků,  u  nichž  byla  odstraněna  zjednodušená  evidence,
možné, aby se vlastník pozemku a nájemce písemně dohodli,
že po některá nebo všechna uvedená zdaňovací období bude
nájemce  poplatníkem  daně  z  pozemků  se  všemi  právy  a
povinnostmi z toho vyplývajícími. Dohoda může být součástí i
dříve uzavřené nájemní  smlouvy. Pro zdaňovací období roku
2005 musí být dohoda předložena nájemcem pozemků správci
daně do 150 dnů ode dne nabytí účinnosti této novely zákona o
dani  z  nemovitostí,  tj.  nejpozději  do  31.10.2005.  Ve
zdaňovacích  obdobích  roku  2006  a  2007  postačí  doložení
dohody nájemcem ve lhůtě pro podání daňového přiznání.

Úpravy sálu v kulturním domě
V  současné  době  stále  probíhají  úpravy  sálu  v

kulturním domě pro účely cvičení žáků základní školy, členů
TJ.  Sokola  Ondřejov  a  případně  dalších  občanů,  kteří  o  to
projeví zájem.  Hotové je nové dřevěné obložení ve výši 2 m a
obložení topení, upravuje se podlaha, nové je topení a došlo k
propojení sálu s místností v I. patře, kde bude šatna a sociální
zařízení. Připravují  se  palubky na  obložení  stropu,  instalace
sportovního načiní a zateplení fasády z jižní a západní strany
kulturního domu. Budou upraveny vstupní dveře do sálu. 
Úpravy by měly být k 1.9.2005 hotové s výjimkou osvětlení a
fasády. Přáli bychom si, aby objekt byl skutečně využíván a to
jak ke kulturním tak i sportovním aktivitám našich občanů.
V  této  souvislosti  vyzýváme  zájemce  o  využití  sálu,  aby
předkládali své návrhy na využití (rozvrh cvičení, kulturních
akcí)  na  obecní  úřad  v  předstihu  tak,  aby  mohl  být  včas
zpracován  harmonogram  využívání  sálu  pro  školní  rok
2005/2006.

Hřiště v Turkovicích
V  loňském roce  bylo  vybudováno  v  Turkovicích  u

hasičárny víceúčelové hřiště. V letošním roce bychom ho rádi
oplotili. Bohužel pro nedostatek finačních prostředků budeme
muset odložit vybavení dětského hřiště až na příští rok. Je nám
to  opravdu  moc líto,  ale  více finančních  prostředků  než  na
oplocení již nezbývá. Snad nám  děti neodrostou ……

Dětské hřiště ve Třemblatech
Obecní  úřad  ve spolupráci  s  iniciativními rodiči  připravují
dětské hřiště ve Třemblatech. Na jeho vybudování nám přispěl
částkou 70.000,-Kč Krajský úřad z Fondu sportu a volného
času Středočeského kraje, takže bychom v průběhu srpna a
září měli hřiště vybudovat. Hřiště bude umístěno v lokalitě Na
Rybníce,  v  sousedství  nově  stavěných  rodinných  domků.  Z
poloviny by mělo být zatravněné s lavičkami a z poloviny s
pískem,  na  kterém  bude  instalována  hrací  sestava  pro
předškolní děti - horolezecká stěna, dvě houpačky a skluzavka.
Na  hřišti  bude  rovněž pískoviště.  Hřiště  bude  oplocené
dřevěným plotem. 

Úprava veřejného prostranství pod DFA
V  průběhu  měsíce  srpna  by  měly  být  provedeny  úpravy
veřejného prostranství pod DFA pro účely parkování osobních
vozidel  a lehčích nákladních vozidel.  Plocha bude zpevněna
zámkovou dlažbou čtvercového formátu 10 x 10 cm, upravena
bude  veřejná  zeleň  a  bude  vybudován  chodník  mezi
parkovištěm  a  silnicí.  Doufáme,  že  upravené  prostranství
přispěje  ke  zlepšení  vzhledu naší  obce a  přispěje k  lepšímu
parkování vozidel v centru obce. Na tuto akci obec obdržela
dotaci z Programu  obnovy  venkova  ve  výši  190.000,-Kč.
Dokončena by měla být i úprava na jižní straně náměstí před
domem čp. 17, kam budou osazeny obrubníky a tato část bude
rovněž zatravněna. 

Hledáme správce objektu kulturního domu
v Ondřejově

Obecní  úřad  v  Ondřejově  hledá  zájemce  o  práci
správce  objektu  kulturního  domu v Ondřejově  od  1.9.2005.
Hlavní náplní bude zajišťování úklidu v objektu KD,  obsluha
vytápění, jednoduchá údržba případně ohlášení potřeby opravy
apod. Zájemci se mohou přihlásit na obecním úřadě nejpozději
do 15. srpna 2005. 

Komunitní síť MNICHOVICKO
Vzpomínáte ještě, že jsme Vás na jaře informovali o

možnosti  zavedení  a  provozu  vysokorychlostní  bezdrátové
datové sítě a vybudování a provoz míst veřejného přístupu k
internetu na území obce Mnichovic a partnerských obcí, tedy i
Ondřejova,  Třemblat  a  Turkovic. Možnost  byla  podmíněna
úspěšnosti  při  vyřizování  žádosti  o  dotaci  ze  Společného
regionálního operačního programu (SROP). A podmínka byla
splněna,  neboť  financování  tohoto  projektu  bylo  schváleno.
V současné  době probíhá výběrové řízení na dodavatele a do
konce roku by na území naší obce měl být vysokorychlostní
internet zaveden. Tak si držme palce, ať vše probíhá hladce,
protože  přístup k internetu pak bude opravdu  dostupný pro
nás všechny.

2 OZVĚNY



Jak to vypadá s vodovodem Region Jih
V současné  době  probíhá  jednání  o  provozovateli

vodovodu Region Jih vybudovaného v rámci I.etapy (Brtnice –
Kunice).  O  provozování  mají  velký  zájem  Severomoravské
vodovody  a  kanalizace,  a.s.  (dále  jen  SMVaK),  kteří  jako
jediní  ze  zájemců nabízejí  finanční  podporu  i  při  budování
druhé etapy. Dotace z Ministerstva zemědělství byla přislíbena
na II.etapu, první stavbu (Strančice, Všestary, Světice, Tehov -
Ondřejov spadá do druhé stavby). Jedná se o přidělení dotace
ve výši 40 %, bezúročné půjčky ve výši 40 % a  Region Jih
musí  zajistit  20  %  vlastních  zdrojů  z celkových  nákladů
stavby, které pro 1.část II. etapy činí cca 62 mil. Kč.  SMVaK
slibují, že 20% vlastních zdrojů jsou schopni zajistit a za úvěr
se  zaručit,  čímž  by  byly  splněny  podmínky  pro  definitivní
přiznání  dotace.   Takže  je  velmi  reálné,  že  stavba  se  dále
přiblíží k naší obci. Podmínkou SMVaK je, že po 15 letech by
Region Jih jim stavební dílo prodal.  Jednání  o podmínkách
pokračují  a  nemohou  být  dlouhá,  neboť  pokud neseženeme
někoho, kdo se na stavbě bude finančně spolupodílet, ztratíme
nárok na dotaci od MZ. Pro představu ještě uvedu, že náklady
na 2.část II. etapy t.j. včetně Ondřejova představují částku
168 mil. Kč.

Ondřejovský POPOLES
     V  neděli  5.  června  2005 proběhl  pod  záštitou  Sokola
Ondřejov  v  krásném  prostředí  Ondřejovské  hvězdárny  již
tradiční Dětský den - Pohádkový pochod lesem pro malé děti
a Branný závod pro školáky.

      Pro malé děti se letošní pochod nesl v duchu všem dobře
známé pohádky "Princ a Večernice". Na startu si děti vyzvedly
kartičku a potom už se mohly ponořit do pohádky a začít plnit
úkoly  u  jednotlivých  stanovišť.  Nejprve  na  ně  čekal  princ
Velen,  po  něm  jeho  tři  sestry,  dále  Slunečník,  Větrník,
Večernice, Mrakomor a nakonec král. U všech stanovišť byla
připravena  po  splnění  určitého  úkolu  odměna  a  na  samém
závěru trasy dostaly děti buřtíka a mohly si ho na ohni opéct.

       Vyvrcholením celého odpoledne byla jako tradičně akce
členů  Sboru  dobrovolných  hasičů,  kteří  předvedli  dětem
ukázku ze své náročné práce. Ovšem děti nejvíc lákala pěnová
show, při které se opravdu vydováděly. Sluší se samozřejmě
poděkovat  všem,  kteří  se  na  zdárném  průběhu  celého
odpoledne  podíleli,  tj.  Ondřejovským hasičům,  za  starost  o
občerstvení a také sponzorům - Sokolu Ondřejov, panu Milanu
Malému, paní  Mirce Šafrové,  paní  Jaroslavě Stárkové,  panu
Tomáši  Karpfingerovi,  panu  Janu  Šeblovi,  Janu  Šafrovi,
manželům  Caltovým,  Jířímu  a  Luďkovi  Böhmovým,   A
nesmíme  zapomenout  poděkovat  i  paní  Alici  Chytrové  za
zapůjčení kostýmů.

Co  říci  závěrem?  Počasí  nám i  přes  pár  mráčků na  obloze
přálo, účast dětí byla opravdu veliká a tak nám nezbývá než
zavřít pro letošek pohádkový les a těšit se na Vás zase příští
rok.

Ondřejovský fotbale quo vadis?
     Fotbalový  ročník  2004-2005 bude  navždy  zapsán  do
fotbalové kroniky černým písmem.  „A“ mužstvo po trapných
výkonech  v jarní  části  soutěže  totiž  sestoupilo  do  „pralesní
ligy“,  t.j.  do  IV.  třídy.  Na  jaře  naše  mužstvo,  které
mimochodem po podzimu bylo na 6. místě, získalo pouhé 4
body. 3 body za vítězství nad mužstvem Velkých Popovic „B“
(dohrávka podzimu) a jeden bod za domácí remizu s Březím.
Je to smutná bilance !
     Kde hledat příčiny tohoto stavu? V mužstvu se vystřídali
dva  trenéři  –  František  Krucký,  který  6  kol  před  koncem
soutěže  sám  abdikoval.  Pak  mužstvo  převzal  Josef  Vávra,
který u mužstva vydržel pouhé 4 zápasy a poslední 2 zápasy
vedl vedoucí týmu Josef Lanzendörfer. Všichni to jsou bývalí
vynikající hráči a také trenéři, kteří v minulosti trénovali a pod
jejich  vedením  hrálo  mužstvo  okresní  přebor  a  hrálo  tuto
soutěž  velice  dobře.  Takže  si  stojím  za  tím,  že  příčina
neúspěchu netkví v postu trenéra, ale v nekázni a jak  říkával
pan Jaroslav Kycler, v absolutním nedostatku morálky. Hráči
(v  jarní  části  soutěže)  úplně  zapomněli  na  to,  že  fotbal  je
kolektivní hra, při které si musí navzájem vyhovět „jít spolu“ a
ne proti sobě. Chyběla herní a taktická disciplina, smysl pro
povinnost  vůči  spoluhráčům  a  chování  hráčů  vůči  sobě,
soupeři a v neposlední řadě vůči rozhodčímu také mělo daleko
do  fair play.  Již  první  kola  jarní  části  ukazovala  na  tyto
problémy, avšak někteří naši „borci“ přistupovali k dosaženým
výsledkům  lhostejně,  zejména  když  si  pak  mohli  „spravit
chuť“  v zápasech  „B“  mužstva.  Na  jaře  odvedli  pouze  dva
solidní  výkony,  kdy jejich  soupeřem bylo  mužstvo  Všestar,
respektive  Velkých  Popovic.  I  když  tyto  zápasy  smolně
prohráli (nerad to říkám, ale i zásluhou rozhodčího), bojovali,
rvali se o výsledek do poslední minuty. 
       Začínáme nový fotbalový ročník 2005-2006 tam, kde
autor  článku  začínal  před  40.  lety  a  který  končil  bojem  o
postup  do  I.A.  třídy. Snad  se  tato  cesta  podaří  i  tomuto
mužstvu, ke kterému se vrátil trenér Milan Malý a ke kterému
se podařilo získat bývalého hráče Sparty Praha Ivana Čabalu.
Ze Sázavy jsme získali na hostování brankáře  Ríšu Janíčka.
Vzhledem  k tomu,  že  jsme  zrušili  „B“  mužstvo,  bude  mít
trenér dost hráčů, kteří by se měli „poprat“ o místo v sestavě a
vytvořit tým v jehož silách musí být okamžitý návrat alespoň
do III. třídy. Pak se uvidí!!!
      Věříme, že fotbaloví fanoušci  si  najdou čas a  přijdou
povzbudit toto mužstvo na jeho cestě do vyšších  fotbalových
sfér. Cesta to nebude snadná, ale hráči musí udělat vše pro to,
aby byla úspěšná!!!!!
Program „A“mužstva:
30.7. přátelský zápas: Ondřejov – Struhařov 17.00 hodin
06.8. přátelský zápas: Ondřejov – Stříbrná  Skalice „B“ 10.30
hodin
13.8. přátelský zápas: Ondřejov – Svojetice 17.00 hodin
21.8.  mistrovský  zápas:  Ondřejov  –  Senohraby  „B“  17.00
hodin

Další rozpis zápasů naleznete ve vývěsce na náměstí.
Jediným  kladem  jara  2005  zůstává  „obnova“
žákovského mužstva, které je přihlášeno do mistrovské
soutěže.  Mistrovské  zápasy  začínají  3.  září.  Žáci
začínají trénovat v  pondělí 8. srpna od 17.00 hodin.

                                            Jan Kölbl st.
                                        předseda fotbalového oddílu
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Co se psalo do obecní kroniky 

1935
Upravovací plán

Během posledních 10 let rozvinul se zde čilý stavební
ruch  a  současně  se  ukázala  naléhavá  potřeba  upravovacího
plánu. Jeho vypracování bylo svěřeno v roce 1934 firmě Ing.
Brázdil. Do té doby nebylo v Ondřejově  upravovacího plánu.
Rozloha území pojatého do plánu měří 170 ha. Celková délka
upravených  ulic  i  nově  navržených  čítá  20  km.  Plán  stojí
14.tis.Kč.  Po  vyložení  plánu  k veřejnému  nahlédnutí  bylo
podáno  12  námitek,  které  byly  ve  schůzi  obecního
zastupitelstva  27.  června  projednány  a  zamítnuty.  Odvolání
byly  čtyři.  Komise  tři  zamítla  a  vyhověla  p.Jos.  Dřízhalovi
zrušením  projektované  ulice  jeho  dvorem.  Tím  jest  plán
definitivně schválen a nabývá zákonné platnosti roku 1935.

Sčítání keřů a ovocných stromů
Dle  nařízení  státního  úřadu  statistického  bylo  zde

provedeno sčítání ovocných stromů a keřů. Napočteno celkem
1.422  jabloní,  518  hrušní,  1.044  třešní,  662  višní,  2602
švestek,  95  sliv,  56  meruněk,  32  broskvoní,  142  vlašských
ořechů.  Všech  stromů  dohromady  6.573.  447  rybízů,  398
angreštů, celkem 845 keřů.

Týdenní trhy na selata
V pondělí 27. května odbýval se zde první týdenní trh

na selata. Přivezl jich 31 kusů panTrnka ze Solopisk a brzy je
rozprodal. Prodávalo se za 360,-Kč párek o váze as 30 kg.

Oprava věžních hodin
V dubnu  t.r.  dala  obec  strojníkem  p.  Horákem

sejmouti číselníky z věžních hodin nově oplechovati a ručičky
přendati. (Malá místo velké)  Číslice a ručičky pak byly zlatě
natřeny. Oprava stála 1500,-Kč.

1936
Civilní protiletecká obrana

Na základě  nařízení  okresního  úřadu  zřízena  civilní
protiletecká  obrana  a  zakoupeno  pět  plynových  masek.
Velitelem CPO  jest  Josef  Dřízhal.  Cvičení  prováděno  bylo
v noci 14. až 16 července 1936 poplachem, zatemněním obce
a  hlídkami.  Odborný  výklad  o  CPO  podal  plukovník
zemského štábu Frant. Vejmelka ve své odborné přednášce u
Hávů.

Požár v Kostelních Střimelicích
V neděli ráno 30. srpna vyhořel domek Ant. Tlamychy

a  Josefa  Kruckého  v Kostelních  Střimelicích.  K požáru  se
dostavil ondřejovský hasičský sbor  s motorovou štříkačkou .
Vyhořelým darovala naše obec každému čtyry páry krovů na
stavbu a místní kampelička po 250,-Kč. 

Narukování branců
Z Ondřejova  nastoupili  vojenskou  prezenční  službu

Václav Šebl z č.p.6 k drag. pluku č. 8 Pardubice, Antonín Šebl
z čp. 37 k pěš.pl. č.2 Litoměřice, Frant. Lán z čp. 158 k děl.pl.
č.  103  v Terezíně  a  Václav  Kroupa  z č.p.  142  k pěš.pl.č.48
v Josefově.

Triungulační věž
Stavbu triungulační věže na vrchu Pecný (kota 546)

provedla firma Ing. Brázdil a Dr.Jež nákladem státním. Věž
jest oproti bývalé dřevěné, důkladně stavěná z cihel a betonu,
má mohutné  betonové základy a je  16m vysoká.  Uvnitř  má
samostatný  stojan  v podobě  továrního  komínu  pro  měřičské
přístroje.  Točité  betonové  schody  jsou  zasazeny  do  vnější
stěny a středního stojanu se nedotýkají. Z věže jest jedinečný
pohled  na  panorama středních  Čech.  Naskýtá  se   úchvatná
podívaná nejen do Posázaví, nýbrž daleko do Českomoravské
Vysočiny, dále pak k západu Jílovsko, severněji Říp, Radobyl,
Hradčany,  přes  Českobrodsko  se  rýsují  Krkonoše,  vrch
Ždánický a.j. Nyní jest vchod uzamčen, avšak dle prohlášení
pana Ing. Brázdila bude klíč po kolaudaci  předán obecnímu
úřadu k dispozici. Jest si jen přáti, by návštěvníkům Ondřejova
byla návštěva věže umožněna. Bylo by to jakési odškodné za
uzavření  vrchu  Mandy,  jenž  býval  kdysi  majetkem
Ondřejovské obce. 
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Jubilea březen – červen, červenec, srpen 

Císařová Blažena, Třemblat                     89 let
Trojánek František, Třemblat                    88 let
Zdvihalová Anna, Ondřejov                    75 let
Rosmarinová Helena, Ondřejov            75 let
Bumba Václav, Ondřejov                    80 let
Tlamichová Alena, Ondřejov             75 let
Zámyslická Marie, Ondřejov            81 let
Bartošková Marie, Ondřejov                82 let

Všem oslavencům srdečně blahopřejeme a přejeme pevné zdraví do dalších let !!!

Úmrtí:    

Zdeňka Vávrová, Ondřejov
Ing. Jaroslav Štolc, Třemblat

Výstava !!!!     výstava  !!!!       výstava !!!!      výstava  !!!!       výstava !!!!
Základní  organizace  Českého svazu  chovatelů  Ondřejov  si  dovoluje  pozvat  všechny milovníky

zvířat a květin na již 37. místní výstavu králíků, holubů, drůbeže, exotického ptactva, keramiky a kaktusů,
která se koná v termínu 27.-28.srpna 2005 na výstavišti  "Pod astronomickým ústavem". Výstava bude
otevřena pro veřejnost v sobotu 27.8.2005 od 13.00 hodin do 18.00 hodin a v neděli dne 28.8.2005 od 8.00
hodin do 15.30 hodin.

Pro návštěvníky je připraveno pohoštění a bohatá tombola. Návštěvníci kromě bohaté přehlídky
různých plemen zvířat, budou mít možnost si zakoupit kvalitní chovná zvířata. Na Vaši návštěvu se těší
Chovatelé z Ondřejova a okolí.
                                                                   Miroslav Tesařík - jednatel ZO ČSCH Ondřejov
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Narození 

Petr Jahelka, Turkovice
Matyáš Kulíšek, Ondřejov

Vítáme naše nové občánky, 
ať jsou s námi spokojení !!!!

CENA:5 Kč

Blahopřání ke zlaté svatbě
Dne  18.  června  2005  oslavili  manželé

Václav  a  Jindřiška  Tesaříkovi  z  Ondřejova
významné  životní  výročí,  50  let  společného
života v manželství. K jejich jubileu jim srdečně
blahopřejeme a přejeme jim do dalších let pevné
zdraví,  štěstí   a  ještě  hodně společně prožitých
let.
                                   

Poděkování 
Vážení,
upřímně děkuji za přání a dárek k mým narozeninám. I já přeji paní starostce a Vám i Vašim rodinám zdraví a pohodu.
Srdečně zdraví
                                                                                Kratochvílová J.

Děkujeme všem kamarádům, myslivcům a známým za květinové dary a slova útěchy při posledním rozloučení s manželem a
tátou Ing. Jaroslavem Štolcem. děkujeme i Ondřejovským hasičům a neznámé paní,  kteří byli na místě neštěstí  první a
poskytli pomoc. Děkuji.

                                                                                     Hana Štolcová, Třemblat 70


